

## **TRAVELODGE**

50, René-Lévesque Blvd West, Montréal (QC) H2Z 1A2



### **Tarifs**

**\$ 169 CAD** (ch.  
double ou simple)  
WIFI et petit-déjeuner  
inclus

### **Rates**

**\$ 169 CAD** (single or  
double occupancy)  
Includes free WIFI and  
breakfast

### **FR: Description de l'hôtel**

Situé au cœur du centre-ville, le Travelodge Montréal est une destination de choix pour profiter pleinement de notre belle ville. À quelques pas de la Place des Festivals et de la rue Ste-Catherine, tout près de Chinatown et à moins de 10 minutes à pied du Vieux-Montréal, vous pourrez facilement profiter des attractions principales de la ville.

Nous vous accueillerons dans une de nos chambres confortables et entièrement rénovées en 2015. Chaque chambre est équipée d'une télévision HD à écran plat et d'une cafetière (café gratuit). Des journaux et des informations touristiques sont disponibles à la réception et notre parking souterrain payant est facilement accessible. Les tarifs comprennent un petit-déjeuner continental (buffet) et la connexion Wi-Fi gratuite.

### **ENG: Hotel description**

Located in the heart of downtown Montréal, the Travelodge Montreal Centre is destination of choice to fully enjoy our beautiful city. Steps away from the Place des Festivals and Ste-Catherine Street, right by Chinatown and less than a 10-minute walk to Old Montreal, you can enjoy all the main attractions easily.

We welcome you in one of our comfortable rooms, all fully renovated in 2015. Each room is equipped with a flat-screen HD television and a coffee maker (free coffee), newspapers and tourist information are available at the front desk and an underground paid parking is easily accessible. The rates include the continental breakfast (buffet-style) and the Wi-Fi connection.